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Protokół  Nr 8/2009 
z posiedzenia Komisji Gospodarki i Budżetu 

odbytego w dniu 16 września 2009r. 
 
 
 
Komisja Gospodarki i Budżetu w składzie: 
Ryszard Dembniak - Przewodniczący Komisji 
Andrzej Budych – Wiceprzewodniczący Komisji 
Jan Mazur – członek Komisji 
Krzysztof Krzywak – członek Komisji 
Ryszard Stachowiak – członek Komisji 
Wioleta Muszyńska – członek Komisji 
 
Ponadto w zakresie przedstawianych spraw w posiedzeniu udział wzięli: 
Wiesław Czyczerski - Burmistrz 
Dorota Chłopowiec – główny księgowy 
Halina Kaczmarek – Kierownik Mienia Komunalnego i Geodezji 
Katarzyna Rucioch – pracownik OPS 
 
 
Posiedzenie trwało od godz. 14.00 do godz.15.50 
 
Komisja jednogłośnie przyjęła następujący porządek obrad: 
 

1. Informacja o realizacji budżetu za I-sze półrocze 2009 roku 
2. Funkcjonowanie służby zdrowia w gminie Zbąszynek  
3. Sprawy bieżące (projekty uchwał) 

 
Ad.3 
 
Główny księgowy Dorota Chłopowiec omówiła następujące projekty uchwał: 
 w sprawie zmiany do Uchwały Nr XXXVII/36/2009 Rady Miejskiej w Zbąszynku  

z dnia 27 sierpnia 2009r. (projekt 1) 
Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt powyższej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 

  w sprawie zmian budżetu gminy i w budżecie gminy na 2009 rok (projekt nr 2) 
Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt powyższej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 

 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego w roku 2009 z przeznaczeniem 
na realizację zadań bieżących i inwestycyjnych (projekt nr 3).  

Pani Dorota Chłopowiec nadmieniła, że zgodnie z zaleceniem RIO projekt powyższej 
uchwały zostanie podzielony na dwa  projekty, rozdzielając tym samym kredyt na realizację 
zadań bieżących od kredytu na zadania inwestycyjne. 
Burmistrz Wiesław Czyczerski wyjaśnił, że w kwocie 250 tys.zł zaplanowanego kredytu - 
107 tys. zł stanowi zwiększenie kosztu zrealizowanej inwestycji: przebudowa ulic Sportowa, 
Topolowa a pozostałość to wkład własny na realizację inwestycji. 
Radny Andrzej Budych zapytał, z czego wynikło zwiększenie kosztu inwestycji? 
W odpowiedzi Burmistrz poinformował, że zwiększenie kosztu wynikło przede wszystkim ze 
zwiększenia ilości parkingów, wykonania przejścia i oświetlenia w stronę ogrodów 
działkowych, wyrównania drogi i dopasowania do ogólnego jej poziomu poprzez nałożenie 
dodatkowej warstwy na odcinku drogi w okolicy banku. 
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Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt powyższej uchwały  
i skierowała pod obrady sesji. 
Burmistrz Wiesław Czyczerski poinformował, że na sesji może pojawić się jeszcze jeden 
dodatkowy projekt uchwały dotyczący realizacji przedsięwzięcia (wspólnie z powiatem) pod 
nazwą „ul.PCK” z uwagi na możliwość złożenia projektu w ramach tzw. „schetynówek”. 
W dalszej części posiedzenia nie brał udziału Przewodniczący Rady Jan Mazur /nieobecność 
usprawiedliwiona/. 
 

 
Ad.1 
Członkowie Komisji, po zapoznaniu z informacją o realizacji budżetu za I-sze półrocze 2009 
roku nie wnieśli uwag kierując ją pod obrady sesji. 
 
Ad.2 
 
Kierownik Mienia Komunalnego i Geodezji Halina Kaczmarek przedstawiała zestawienie 
kosztów utrzymania obu Przychodni funkcjonujących na terenie naszej gminy oraz 
dochodów uzyskanych z tytułu dzierżawy pomieszczeń w Przychodniach za okres od 
stycznia do sierpnia br.  Ponadto informację uzupełniono przedstawiając koszty 
funkcjonowania karetki pogotowia na terenie naszej gminy. 
Pani Halina Kaczmarek poinformowała również, że od 1 kwietnia bieżącego roku 
administratorem przychodni na ul. Kosieczyńskiej jest gmina. 
Radny Ryszard Stachowiak zapytał, czy Zdrovita uiszcza odpłatność za korzystanie z 
Rentgena, który jest własnością gminy? 
W odpowiedzi Pani Halina Kaczmarek poinformowała, że odpłatność za korzystanie z 
Rentgena jest regulowana na podstawie umowy, niezależnej od umowy zawartej na 
wynajem pomieszczeń w Przychodni. 
Radny Krzysztof Krzywak zauważył, że do tej pory nie opracowano koncepcji 
funkcjonowania służby zdrowia na terenie naszej gminy. 
Komisja zauważyła znaczny wzrost kosztów utrzymania w Przychodni na ul. Długiej.  
Pani Halina Kaczmarek wyjaśniła, że ma to związek z przeprowadzonymi remontami w 
przychodni. 
Radny Krzysztof Krzywak stwierdził, że biorąc powyższe pod uwagę należałoby poddać 
analizie stawki czynszowe dla lekarzy prowadzących działalność gospodarczą na terenie 
przychodni. 
Radny Andrzej Budych był zdania, że przejście w formę wspólnoty lokalowej rozwiązałoby 
problem. 
W ocenie radnego Krzysztofa Krzywaka koszty związane z funkcjonowaniem przychodni 
powinny się bilansować, a jeżeli planuje się przeprowadzenie remontów to należy ustalić 
taką wysokość czynszu, która skumulowałaby środki na te remonty.  
Komisja wystąpiła z wnioskiem, by wykonać dokumentację projektową na 
zamontowanie windy w Przychodni na ul. Długiej, by ująć to zadanie w projekcie 
budżetu na 2010 rok.   
 
 
Ad.3 

 
Kierownik Mienia Komunalnego i Geodezji Halina Kaczmarek omówiła projekty uchwał w 
sprawie zmiany wyrażenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości (trzy 
projekty – nr 5,6,7). 
Radny Andrzej Budych zapytał, jak wygląda realizacja tych uchwał, ile spraw zostało 
zakończonych sprzedażą nieruchomości. 
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Pani Halina Kaczmarek poinformowała, że w tym roku podjęto już cztery uchwały w tym 
temacie, a sprzedano tylko dwie nieruchomości. Pani Halina Kaczmarek wyjaśniła, że nie ma 
możliwości ustawowej, by przymusić najemcę do zakupu nieruchomości a jeżeli operat traci 
swoją ważność to jest aktualizowany a nowa wycena jest dodatkowym kosztem dla 
kupującego. 
Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekty powyższych uchwał i 
skierowała pod obrady sesji. 
 
Następnie Kierownik Mienia Komunalnego i Geodezji, Halina Kaczmarek przedstawiła 
projekt uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia na własność gminy nieruchomości 
niezabudowanej (projekt nr 4). 
Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt powyższej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 
 
Katarzyna Rucioch przedstawiła następujące projekty uchwał: 
 w sprawie przyjęcia Gminnego Systemu Profilaktyki i Opieki nad Dzieckiem  i 

Rodziną  w Gminie Zbąszynek na lata 2009-2013 (projekt nr 8) 
Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt powyższej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 

 w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie   
na lata 2009-2013 (projekt nr 9) 
Komisja zaopiniowała jednogłośnie pozytywnie projekt powyższej uchwały i 
skierowała pod obrady sesji. 

Radny Krzysztof Krzywak zapytał, po czyjej stronie zabezpiecza się środki na realizację 
obu Programów? 
W odpowiedzi Katarzyna Rucioch poinformowała, że środki zostaną zabezpieczone w 
ramach budżetu OPS. Realizację Programów planuje się rozpocząć jeszcze w bieżącym 
roku powołaniem tzw. zespołu interdyscyplinarnego, który społecznie zajmie się wdrażaniem 
Programów. 
Radny Krzysztof Krzywak zaznaczył, że w momencie przedstawiania sprawozdania z 
realizacji tychże Programów należałoby zwrócić szczególną uwagę na efekty i skuteczność 
ich wprowadzenia. 
 
W sprawach bieżących 
Radny Krzysztof Krzywak zwrócił uwagę, by jak najszybciej rozwiązać kwestię rowów na 
ul. Wojska Polskiego. 
 
Przewodniczący Komisji Ryszard Dembniak poinformował, że na Konwencie wniósł 
zapytanie odnośnie złożenia wniosków przez szkoły na realizację projektu „Owoce w szkole” 
i otrzymał dziś odpowiedź, że wszystkie szkoły z terenu naszej gminy przystąpiły do projektu 
i obecnie w tym temacie prowadzone są rozmowy. 
 
Na tym zakończono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu      
 
Ryszard Dembniak 
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Protokół otrzymują: 

1. Burmistrz 
2. Sekretarz 
3. Główny księgowy 
4. Przewodniczący Rady 
5. Przewodniczący Komisji 

 
 


